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Zapytanie 

 

Dot. chodnika na al. 3 Maja 

 

Chodnik znajdujący się wzdłuż wschodniej nitki jezdni al. 3 Maja na odcinku między pl. 
Batorego a skrzyżowaniem z ul. Dworcową w czasie deszczu pokryty jest ogromnymi kałużami. 

 

 
 



 
 

Raz że ciężko w ogóle tamtędy iść, kiedy jest sucho, bo chodnik zbudowany według 

niewygodnego dla pieszych pomysłu: płyta - kostka - płyta jest piekielnie nierówny, a dwa, źle 

wyprofilowane spadki poprzeczne powodują powstawanie kałuż akurat na środku części 

przeznaczonej dla pieszych. 

Nadmienię, że oczywiście z samochodu niedogodności dla pieszych nie widać, stąd być może 

pomijanie tego odcinka w jakichkolwiek planach remontowych. 

 
W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji: 

1) Czy przewiduje się w jakimś bliżej określonym czasie remont tego odcinka chodnika? 

2) Czy przewiduje się zastąpienie nawierzchni chodnika na tym odcinku taką, która będzie 

przyjazna dla pieszych? Kiedy to nastąpi? 

3) Czy Szczecin posiada już kanon docelowych nawierzchni chodników w postaci jakiegoś 

odpowiednika standardów projektowych i wykonawczych czy katalogu nawierzchni? 

 

Z poważaniem 

Marek Duklanowski 


